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Verksamhetsberättelse 2024 

 

Styrelsen har haft 6 protokollförda styrelsemöten under 2024. Ordförande har hanterat 
de löpande frågorna som dykt upp. 
Årsmötet hölls i Djurmoskolans matsal 19 mars 2024. 
 

Styrelsen har under 2024 bestått av:  

Marie Damberg ordföranden  
Kristina Magnusson  kassör 
Stefan Eriksson vice ordförande 
Jonas Wittink ledamot/sekreterare t.o.m. juni 
Malin Sandberg ledamot 
Jonas Sundberg ersättare t.o.m. juni / ledamot fr.o.m. juli 
Marcus Lavér ersättare 
 

Fyra styrelsemedlemmar har gått fördjupningskurs ordnad av Riksförbundet för 
enskilda vägar. 

Föreningen har avregistrerats för momsredovisning hos Skatteverket efter vägledande 
domstolsbeslut. Bokföringen för 2023 har korrigerats efter detta. 

Ut- och Intagning av flyttbara vägbulor. 

Sidoskyltar till flyttbara vägbulor har köpts in. 

Diskussion med boende på Lindvägen för att få säkrare korsning vid 
Lindvägen/Lärkvägen/Movägen. Flyttbara vägbulor vid korsningen testades med bra 
resultat.  

Två informationsblad gällande fastighetsägarnas ansvar att hålla undan växtlighet från 
vägområdet och problem med parkering längs vägarna har tagits fram och delats ut i 
brevlådor. Styrelsen tackar alla för positivt gensvar och genomförda åtgärder. 

Föreningen har asfalterat del av Movägen (delvis med statligt bidrag) och den smala 
delen av Lindvägen. På Movägen har två vägbulor återskapats och en har flyttats till ett 
lämpligare ställe. NCC som utförde asfalteringen har även åtgärdat några potthål på 
Movägen och Björkvägen. 

NCC har inventerat vägarna i samfälligheten och tagit fram en lista med åtgärdsbehov 
och uppskattade kostnader för detta.  

Föreningen har registrerat en Email-adress så att medlemmar kan få kontakt med 
styrelsen.  

Kontakter med kommunen angående: 
- Klippning av området nedanför Lindvägen och Furuvägen för att hålla borta 

vattensorken. Området har nu klippts av kommunen.  
- Behov av information till eleverna i skolan om trafikregler. 
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Kontakter med Dalavatten o avfall, entreprenörer m.fl.: 
- Diskussion om behov av nya avloppsledningar inför asfaltering. Inga behov fanns. 
- Problem med potthål innan asfaltering av infarten vid Björbo plåt.  
- Problem med brunn på Furuvägen där vägbanan höjs och brunnen blir djup med 

risk för olyckor. Detta har ännu ej åtgärdats. 
- Skador vid Movägen/Furuvägen uppkom vid transport efter avverkning. Skadorna 

ska åtgärdas på bekostnad av entreprenören som avverkat. 
- Slyröjning längs Furuvägen ombesörjdes av fastigheten. 

 
 

//Styrelsen Djurmo Östra Samfällighetsförening. 


